
Referat fra bestyrelsesmøde d.30 /3-16  
  
  
1. Godkendelse af referat  
Godkendt 
  
2. Valg af ordstyrer  
Gitte O blev valgt 
  
3. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt  
  
4. Vaskehuse og rengøring 
Tages op på næstkommende FAB møde 
  
5. Grøn helhedsplan 
Det 1.møde er afholdt og vi har været rundt i området sammen med arkitektfirmaet SLA. Næste møde d.6/4-16 
  
6. Manglende registrering af campingvogne 
Gitte A tager kontakt til boligforeningen 
  
7. Omlægning af indkørsel til Vejlbyvænge 
Dette tages op på næste bestyrelsesmøde  
  
8. Regnvand i haverne 
En beboere møder op med billeder fra sin have, terrassen står under vand , hvilket beboeren selvfølgelig er ked af. 
Afdelingsbestyrelsen lover at tage det med til næste møde med SLA  (Grøn plan), da det drejer sig om flere haver.  
  
9. Ventilation  
Tages op på næste møde 
  
10. Indkomne forslag  
Der er kommet et forslag om solceller på garagetagene. Bestyrelsen er enig om at dette er et forslag der skal stilles på 
et afdelingsmøde. 

 


